
ZÁPISNICA                      KOLÉGIUM DEKANA (KD) 
––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

STRANA: 1 / POČET STRÁN CELKOM: 4 

ZÁPISNICA  5   2010/2011 
ZO ZASADNUTIA KOLÉGIA DEKANA  D ŇA 15. 02. 2011 

 
 

Prítomní:  prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Peter Grgač, CSc., doc. Ing. František Horňák, 
PhD., doc. RNDr. Mária Mišútová, PhD., doc. Ing. Helena Vidová, PhD., prof. Ing. Jozef Janovec, 
DrSc., prof. Ing. Karol Velíšek, CSc., prof. Ing. Koloman Ulrich, PhD., doc. Ing. Miloš Čambál, CSc., 
prof. Ing. Karol Balog, PhD., doc. Ing. Peter Schreiber, CSc., prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., Ing. 
Jaroslav Otčenáš, Ing. Jana Štefánková, PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD., Mgr. Elena Nemetzová, 
Ing. Peter Halada, Ing. Jaroslava Ďurišová, za ZR MTF STU: doc. Ing. Jozef Bílik, PhD.   
 

Program rokovania: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 
 
Dekan fakulty prof. Moravčík privítal prítomných a zahájil zasadnutie Kolégia dekana MTF STU.  
 
1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ: 
 
Rozhodnutie č. 19 KD 2010/2011                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 20 KD 2010/2011                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 21 KD 2010/2011                             splnené 
 
Rozhodnutie č. 22 KD 2010/2011                        splnené  
 
Rozhodnutie č. 23 KD 2010/2011                                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 24 KD 2010/2011                 splnené 
 
  
2. VYŠŠIE GRÉMIÁ    
 
Dekan fakulty informoval o: 

• priebehu volieb rektora STU, ktoré sa uskutočnili dňa 14. 02. 2011,  
• víťaznom kandidátovi  na rektora STU na funkčné obdobie 2011-2015, ktorým sa stal  doc. 

Ing. Robert Redhammer, PhD., 

• návšteve Akreditačnej komisie dňa 10. 02. 2011 o 11. 00 hodine na DP v Dubnici nad Váhom 
za účasti VF MTF STU. 

 
Prod. Grgač predložil: 

• informáciu o požiadavke Štatistického úradu SR na Ročný podnikový výkaz o výskume 
a vývoji VV P 6-01 za rok 2010, 

• článok s názvom „Ministerstvo školstva plánuje zrušiť členenie vysokých škôl na jednotlivé 
kategórie“, kde poukázal na pripravované zmeny v spôsobe akreditácie, 

• definíciu výstupov špičkovej medzinárodnej kvality (A) v oblastiach výskumu, 
akreditovaných na MTF STU, 

• vzor tabuľky pre zaraďovanie publikácií špičkovej medzinárodnej kvality tvorivých 
zamestnancov MTF STU v príslušných oblastiach výskumu podľa požiadaviek kritérií pre 
akreditáciu (druh výstupu, bibliografické údaje výstupu, rok výstupu, celkový počet autorov, 
počet autorov z MTF STU, prepočítaný výstup), 
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o informoval o plánovanom zasadnutí Evaluačnej komisie dekana MTF STU, ktorá posúdi 
návrhy na zaradenie publikácií do kategórie špičková medzinárodná kvalita v príslušnej 
oblasti výskumu za obdobie 1. 11. 2010 až 31. 1. 2011. 

 
Následne prebehla diskusia k obsahu predložených materiálov a spôsobu realizácie príslušných úloh. 
 
                                                   
       3. RADA RIADITEĽOV 
 
O zasadnutí rady riaditeľov informoval profesor Janovec. Zasadnutie rady sa uskutočnilo dňa 08. 02. 
2011 a hlavnými bodmi rokovania rady bol:  

1. Návrh postupu pri delení rozpočtu na ústavoch, 
2. Hodnotenie publikácií, 
3. Centrálne financovanie niektorých položiek .  
 

Prof. Janovec uviedol, že zo zasadnutia rady riaditeľov zatiaľ nie je vypracovaná zápisnica. Na 
základe obsahu diskusie k bodu 2, bol prijatý  záver k termínu prerozdelenia finančných prostriedkov 
na osobné príplatky. 

 
Rozhodnutie č. 25 KD 2010/2011 
KD rozhodlo, po doplnení hodnotenia publikačnej činnosti, o prerozdelení finančných prostriedkov na 
osobné príplatky pre pedagogických zamestnancov od 1. 3. 2011. 
T: v texte                 Z: PORO 
 

4. RADA VEDÚCICH ODBOROV 
 

PhDr. Rešetová, PhD. informovala o tom, že  Rada odborov  nezasadala. Riešia sa problémy 
v súvislosti s: 

• tvorbou prehľadu termínov pracovísk odborov MTF STU, 
• likvidáciou skladu skrípt určených na predaj, 
• metodickým postupom pre vyplácanie autorských honorárov, 
• pravidlami čerpania sociálneho fondu, 
• zabezpečením začiatku semestra (OAKČ a OPOM), 
• aktualizáciou webovej stránky podľa nového redizajnu. 
 
5. RÔZNE 
 

Prod. Horňák: 
• informoval o koncepcii možnosti odnímania vysokoškolských titulov, ktorá bola zverejnená 

na stránkach Ministerstva školstva, 
• predložil materiál  „Postup pri reakreditácii študijných programov na MTF STU, 
      „Úspešnosť študentov MTF STU v predmetoch ZS“  a „Nastavenie prerekvizít v AIS“, 
• informoval o nastavení prerekvizít v súlade s informačnými listami, 
• informoval o zaslaní zoznamu predmetov zástupcom riaditeľov ústavov pre pedagogiku 

(požiadal o prevedenie kontroly a doplnenie chýbajúcich údajov do 22. 02. 2011), 
• požiadal riaditeľov o vypísanie termínov skúšok pre študentov, ktorí nevyčerpali všetky 

termíny. 
 

V súvislosti s materiálom Úspešnosť študentov MTF STU v predmetoch ZS prod. Horňák upozornil 
na percentá úspešnosti pri jednotlivých predmetoch prednášaných na MTF STU. 
 
Rozhodnutie č. 26 KD 2010/2011 
KD nariaďuje pripraviť žiadosť o reakreditáciu študijného programu Integrovaná bezpečnosť do 15. 
marca 2011. 
Z. prod. Horňák, prof. Balog               T: v texte 
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Rozhodnutie č. 27 KD 2010/2011 
KD nariaďuje pripraviť žiadosť o reakreditáciu ostatných študijných programov  do 31. 05. 2011. 
Z: študijní prodekani, riaditelia ústavov                          T: v texte 
 
Rozhodnutie č. 28 KD 2010/2011 
KD nariaďuje v prípade nových garantov študijného programu do 31. 03. 2011 zaslať dekanovi 
fakulty návrh nového garanta študijného programu. 
Z: riaditelia ústavov                T: v texte 
 
Rozhodnutie č. 29 KD 2010/2011 
KD nariaďuje v prípade nových garantov študijného programu pripraviť žiadosť do 31. 05. 2011. 
Z: študijní prodekani, riaditelia ústavov                          T: v texte 
 
Rozhodnutie č. 30 KD 2010/2011 
KD nariaďuje riaditeľom ústavov MTF STU, aby dohliadli na vypísanie termínov skúšok vyučujúcimi 
v letnom semestri aj pre predmety vyučované v zimnom semestri, keďže v prípade, že študent 
nevyčerpal všetky termíny v zimnom skúšobnom období podľa študijného poriadku môže predmet 
absolvovať do konca akademického roku.  
Z: riaditelia ústavov                            T: v texte 
 
Ing. Štefánková: 

• v súvislosti s rozhodnutím dodala, že zápočet z predmetu treba absolvovať v danom (t. z. 
zimnom semestri ) a skúšku je potrebné urobiť do konca akademického roka , teda aj v letnom 
semestri. 

 
Prod. Mišútová: 

• požiadala riaditeľov ústavov, aby dohliadli na pridelenie mien prednášajúcich a cvičiacich 
učiteľov na rozvrhové akcie v AIS, 

• informovala o pripravovanom projekte automatizovaného testovania študentov v rámci 
operačného programu vzdelávanie,  

• požiadala riaditeľov ústavov, aby zvážili, ktorý plošný predmet bakalárskeho štúdia 
garantovaný ústavom by bol vhodný ako pilotný, 

• informovala o mobilnej reklame na štúdium. 
 

Rozhodnutie č. 31 KD 2010/2011 
KD súhlasí, aby sa každý ústav fakulty zapojil do projektu vypracovaním databázy úloh, testov 
a metodiky preverovania vedomostí pre jeden plošný predmet bakalárskeho štúdia garantovaný 
ústavom. 
Z: prod. Mišútová, riaditelia ústavov                       T: 28.február 2011 

 
Ing. Halada: 

• informoval o pripravovanej smernici k verejnému obstarávaniu na MTF STU, ktorá bude 
zaslaná na pripomienkovanie členom KD. 

 

Doc. Bílik (predseda ZR MTF STU): 
• informoval o priebehu Konferencie UOO STU, ktorá sa konala dňa 07. 02. 2011 o 13. 30 hod.  

na Stavebnej fakulte, kde sa rokovalo okrem iného o  Správe o činnosti, programových 
cieľoch na rok 2011 a taktiež bola zverejnená informácia, že konfederácia odborových zväzov 
Slovenskej republiky vypísala petíciu za zachovanie práv zamestnancov. 

• informoval o odovzdávaní petičných hárkov za celú STU v súvislosti s petíciou za zachovanie 
práv zamestnancov.  

 
 

Mgr. Nemetzová informovala o: 
• vymedzení pravidiel pri  drobných opravách, sporné prípady sa budú riešiť individuálne.  
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Ing. Ďurišová informovala o: 
• zrušení Detašovaného pracoviska v Brezne dňom 14.02.2011, 
• ročnom zúčtovaní daní a zdravotného poistenia , 
• povinnosti odovzdať majetkové priznania pre vedúcich zamestnancov do 31. 03. 2011, 
• kartách ITIC. 
 

Ing. Štefánková: 
• predložila prehľad o uskutočnených propagačných aktivitách MTF STU smerom 

k uchádzačovi o štúdium, 
• informovala o spustení nového spôsobu prihlasovania sa na IDS a zároveň požiadala 

o spoluprácu pri zabezpečovaní zahraničných účastníkov na konferenciu. 
 

Prof. Janovec: 
• požiadal o obnovu učebne mechanických skúšok. 

 
Ing. Otčenáš: 

• informoval o demontáži starej siete na budove T a TL, bude prevedené odstránenie starej 
sieťovej kabeláže a malé murárske opravy, 

• požiadal o nahlásenie porúch tenkých klientov, nahlásené chyby budú v najkratšom možnom 
čase odstránené. 

 
Prof. Velíšek: 

• požiadal o zverejnenie termínu, kedy bude doručený počítač do novo vybavenej učebne. 
 
Ing. Otčenáš: 

• zdôraznil, že inštalovanie počítačov závisí od dodania skriniek, do ktorých sa počítače 
uzamknú. Dodávateľ prisľúbil dodanie skriniek na tento týždeň. 

 
Prof. Ulrich: 

• oboznámil prostredníctvom pozvánky prítomných s konferenciou TEAM 2011. 
 
Dekan fakulty: 

• informoval o pripravovanom IDS, požiadal riaditeľov ústavov, aby zabezpečili účasť 
doktorandov z jednotlivých ústavov. 

 
Prod. Grgač: 

• pripomenul, že nakoľko sa v minulom roku zúčastnil rokovania sekcií na IDS, odporúča 
uskutočniť na ústavoch internú oponentúru príspevkov doktorandov z MTF STU, ktorí aktívne 
vystúpia na IDS 2011, 

• informoval o výsledkoch z APVV; z projektov podaných v rámci výzvy VV 2010 s vedúcimi 
riešiteľmi z MTF STU nebol úspešný ani jeden projekt. V dvoch prijatých projektoch 
vystupuje MTF STU ako spoluriešiteľ. 

 
Prod. Vidová: 

• oboznámila prítomných s prebiehajúcimi aktivitami v oblasti poskytovania služieb externými 
organizáciami, 

• informovala o spolupráci pri prerozdeľovaní sociálneho fondu fakulty. 
 
Dekan fakulty  sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí KD a ukončil zasadnutie. 
 
 

Zapísala: Ing. Remenárová  16. 02. 2011     prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík 
Overila: Ing. Ďurišová              dekan MTF STU  


